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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Lari Zahtila (IDS-ISU) je u ime Kluba vijećnika IDS-ISU 
na 12. redovnoj sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 13. srpnja 2022. godine 
postavio vijećničko pitanje: 
 
„Pitanje se odnosi na natječaj FLAG-a za zaštitu okoliša koji je upravo otvoren. Zanima me da 
li Grad Labin priprema projektnu prijavu te koje aktivnosti planira obuhvatiti tom prijavom.“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Robert Mohorović, v.d. pročelnika Upravnog odjela za 
gospodarstvo i EU projekte Grada Labina: 
 
„Grad Labin je sada trenutno u jednom intenzivnom periodu u kojem pripremamo i kandidiramo 
veliki broj projekata za bespovratna sredstva. Među njima se mislimo kandidirati i na ovaj 
navedeni natječaj. Grad Labin trenutno radi na definiranju aktivnosti, pripremi kompletne 
natječajne dokumentacije u sklopu otvorenog javnog poziva FLAG-a Alba. Radi se o mjeri 
4421, potpora za aktivnosti ulaganja u zaštiti okoliša sa ciljem očuvanja morskog okoliša, ribljih 
vrsta i drugih morskih organizama te zaštitu obalnih područja. Što se tiče nekih planiranih 
aktivnosti koje mislimo provesti u sklopu ovog projekta su čišćenje podmorja od krupnog 
otpada i za sada smo definirali nekih šest akcija. To obuhvaća lokacije uvale Rabac, Remac, 
Babinje, Seničina te Prtlog. To ćemo još sve definirati u suradnji sa Društvom podvodnih 
aktivnosti Rabac. Zatim imamo drugi sklop aktivnosti koji će obuhvaćati čišćenje plaža prije 
ljetne sezone u 2023. godini. Zatim edukativne aktivnosti gdje mislimo obuhvatiti SC Mate 
Blažine i osnovne škole. Tu će se najvjerojatnije raditi o edukativnom posjetu akvariju Pula za 
osnovnoškolce te za srednju školu se namjerava kandidirati posjet Centru za istraživanje mora 
u Rovinju, a jedan manji dio edukativnih aktivnosti namjeravamo provesti u sklopu markata 
odnosno u sklopu novo uređenje ribarnice. Eventualno, ukoliko budu još neka dostatna 
sredstva, možda bi se dodala još jedna aktivnost i to izrada jednog promotivno edukativnog 
videa. Okvirna vrijednost projekta je procijenjena na 300.000 kuna, a sufinancirat će se u 100% 
iznosu.“ 
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